



# Protokoll

## Styrelsemöte Lingham SK Fotbollssektion

<b>Tid &amp; plats</b>	2017-04-10, klockan 19:00, Lingham		
<b>Närvarande</b>	Gunnar Axelsson	GA	Ordförande
	Mikael Ekman	ME	Sekreterare, Anläggningen
	Magnus Pettersson	MP	Kassör
	Jan Exius	JE	Ungdomsansvarig
	Rolf Öhlin	RÖ	Anläggningen
<b>Ej närvarande</b>	Gunnar Gustafsson	GG	Representant HS
	Andreas Berggren	AB	Ledamot
	Sanna Detlefsen	SD	Ledamot
	Lena Renholm	LR	Utbildningsansvarig
	Anneli Ingvarsson	AI	Inköpsansvarig 507-manna
<b>Föregående protokoll</b>	- Inga anmärkningar.		
<b>Ekonomi</b>	- Fotbollssektionens och Anläggningens ekonomi redovisades. - Det ska sökas bidrag för Fotbollsskola och ett par utbildningar som genomförts.		
<b>Inköp&amp; Mtrl</b>	- Föreningens sektioner, fotboll och innebandy, har numera en gemensam klubbprofil avseende t ex overaller. Det kommer att diskuteras i HS om det kan finnas skäl till gemensamt avtal med en materialleverantör i framtiden.		
<b>Sponsring</b>	- Marknadsgruppen har kommit igång och flera nya sponsorer i form av tryck på overaller, matchställ och skylt har tillkommit.		
<b>Anläggning</b>	- RÖ redogjorde för de aktiviteter som genomförts inför uppstart av utomhussäsongen. - RÖ redogjorde för de fortsatta planerna för att få den nya 5-mannaplanen klar. Den ska förlängas lite och staket ska sättas upp. - De trasiga avbytarbåsen vid A-plan kommer att repareras. - Lite frågetecken kring hur Åkerboplan ska skötas då det inte finns några avtal kring det. Frågan tas upp med skolan och kommunen på mötet den 27/4. Till dess avvaktar LSK med att klippa den. - Kiosken vid Himnaplan tas ner till Lingham och fixas till. RÖ kollar med AI om vi kan få hjälp med transport då den nog sitter fast och har punka. - RÖ har kontakt med arbetsförmedlingen angående möjlig förstärkning på anläggningssidan. - KVAR: JE kollar upp kostnad för bullerplattor i klubblokalen. - KVAR: LR kollar om man kan lösa ljudet från stolsbenen. - KVAR: RÖ tar fram materialspec för nya bås på A-plan. Ev sponsring Åhlen&Ekerot. - KVAR: Träff med sponsor av reklamskylt har genomförts och befintlig		

Hemsidor:

Klubben: [linghemssk.se](http://linghemssk.se)

Fotbollen: <http://www.laget.se/LSKFOTBOLL>

Kalender: <http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php>

	stålställning bedöms kunna fungera med lite komplement. Bygglov för en stor display för skyltning av matcher och reklam, t ex ut mot vägen ska sökas (ME). RÖ kollar med elektriker och Lönn om grävning för el, pris ska tas fram.
<b>Utbildning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- MP mailar ME fakturorna för 2 st deltagare på B-Diplom för bidragsansökan.</li> <li>- Planering pågår av C-diplomutbildning</li> </ul> ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: <a href="http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/">http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/</a> Ledare som vill gå kurser enligt Gröna Linjen meddelar kansliet.
<b>Fotbollsskolan</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Det saknas anmälningsmöjligheter och inbjudan för 2017!</li> <li>- GA mailar kontaktperson: <a href="mailto:jenny.aspegren@gmail.com">jenny.aspegren@gmail.com</a></li> </ul>
<b>Linghemscupen</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inbjudan finns upplagd.</li> <li>- Arrangeras 12-13 augusti.</li> </ul>
<b>Herrsenior</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Två lag i spel och allt verkar vara på rull.</li> </ul>
<b>Damsenior</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Sammankallande för Damkommittén behöver rekryteras.</li> </ul>
<b>Ungdom (5 o 7-manna)</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nya årskullar F11/P11 startas upp i maj. Utskick till alla förskolor kommer ske samt annonseras på Linghems anslagstavla på Facebook.</li> <li>- F09-laget upphör och spelarna fortsätter i F08 då de är för få för att hålla eget lag.</li> <li>- JE kollar om domarutbildning är inplanerad.</li> </ul>
<b>Östra Nätverket</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Möte hölls på Lingheden den 28/3 kl 19.00 med tema anläggning.</li> <li>- Anläggningsansvariga ska hålla kontakt och göra studiebesök hos varandra.</li> <li>- Nästa möte 2017-09-19 på Lingheden.</li> </ul>
<b>Övrigt</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Möte med Trafikverket 18/4 angående framtida vägdragning runt Lingheden ska genomföras (GA, ME). Samrådsmöte kommer hållas i juni och det kommer att bevakas av styrelsen i fotbollen.</li> <li>- Möte med kommunen angående utbyggnad Linghemsskolan och en eventuell fullstor hall kommer genomföras hos Kultur &amp; Fritid den 27/4.</li> <li>- Beslutades att flytta fram ledarträffen och ta det som en sommarträff med grillning i samband med herrseniors match - fredag 30/6.</li> <li>- Linghemsdagen är 6/5. Förslag finns att ordna "skobytdag" i samband med den.</li> <li>- Årsmötet för Linghems SK genomfördes 27/3 på Lingheden.</li> <li>- ME ber Andreas redovisa resultatet av enkäten på kommande möte. Det kan också vara läge att skicka ut en påminnelse.</li> <li>- KVAR: Uppdatera LSK manualen till 2017 (ME)</li> <li>- KVAR: LFC – Emma Lennartsson LSKs kontakt. LR kollar hur många timmar hon har för LSK och vad de ska gå till.</li> </ul>
<b>Nästa möte</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Sektionens styrelsemöten hålls normalt första måndagen varje månad. Nästa styrelsemöte blir måndag 1:e maj kl 19.00-21.00 på Lingheden.</li> </ul>

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll

Hemsidor:

Klubben: [linghemssk.se](http://linghemssk.se)

Fotbollen: <http://www.laget.se/LSKFOTBOLL>

Kalender: <http://linghemssk.se/resursbokning/roschedule.php>